

From: Hnin Lay <hninlay1234@gmail.com> **Sent:** Wed, November 18, 2009 8:29:36 AM

Subject: Re: ဆက်လက်ဖြန့်ဝေပါ...***ပြန်လည် ဖြေရှင်းချက်***

မွတ်စလင် ဘာသာကို စတင် တွဲ Mohammad ဆို တာ prophet အတူ တစ် ယောက် သာ ဖြစ်ပါတယ်။ ထိုအချက်ကို Muslims ဆို သူတွေက လက်မခံနိုင်ပဲ ဇွတ်ယုံနေကြတာပါ။ အဲ့ဒီ လိုဖြစ်အောင်လည်း Mohammad တာ format ချထားခဲ့တဲ့ လူလည် တစ်ယောက်သာ ဖြစ်ပါတယ်။ Mohammad ကတခြားဘာသာက သွန်သင်ချက်တွေကို သူ့ရဲ့ version ပုံစံသစ်နဲ့ ဘုရားဆီ ကကြားခဲ့ တယ်ဆိုပြီး လူတွေကို ဟောခဲ့တာပါ။ Muslims တွေဟာ ဘုရားရဲ့အစေခံနာယူ သူတွေလိုထင်ရမယ့် mohammad လိမ်ထားတာကို ဘောင်ဝင် အောင်နေဖို့ ကြိုးစားနေကြတဲ့သူတွေပါ။ အပေါင်း အသင်းတွေ ရှေ့မှာ နေပြနေရသေးသူတွေပါ။ သူတို့ရဲ့အကြမ်းဖက်ဝါဒ အားပေး မှတွေက လူလောကကို ပျက်စီးစေပါ လိမ့်မယ်။ Mohammad သွန်သင်တာတွေဟာ ဘုရားအပေါ် သူ့အမြင်တွေက သူခေတ်က ရှိပြီးသား အမြင် အချို့သာဖြစ် ပါတယ်။ ဒါကို သူ့ကိုယ်သူ prophet ဆိုပြီး ဘုရား ဆီကစေတမန်ကသူ့ကိုပြောတယ်ဆိုပြီး ဟောခဲ့၊ ခါး နဲ့ သာသနာ ကာကွယ်ချင်ခဲ့သူပါ။ တလောကလုံး Muslims ဖြစ်သွားလည်း ဘုရားအတွက် အကျိုးမထူးဘဲ အချင်းချင်း သတ်ဖြတ် ဖြေနေကြ အုန်းမှာပါ။ malaysia mulims တွေ ခိုးဒီဘက်က muslims တွေကို ထောင်ချပြီး နှိပ်စက်ကတည်းက ဘဝနဲ့ သိခဲ့ရတာပါ။ လူတွေ ဟာ အရင်းခံ မကောင်းပဲ အယူဝါဒ အတုရဲ့အစေခံတွေများပါတယ်။

နှင်းလေး (Mohammad ကို မယုံတဲ့ Muslim)

နှင်းလေးသို့ ပြန်စာ- (၁) 2009/11/21 tun tun

အစ္စလာမ် သာသနာကို ဦးဆောင်ခဲ့တဲ့ Prophet မဟာမ္မဒ်က အတူ တစ်ယောက်ဆိုလို့ မင်းက ဘယ်လို အထောက် အထားနဲ့ ပြောတာလဲ။ မပြောင်းမလဲ Edit မလုပ်တဲ့ ကျမ်းတော် အစစ်ကို လက်တွေ့ ကျင့်သုံးပြုခဲ့တဲ့ ပုဂ္ဂိုလ်တစ်ဦးကို အတုလို့ပြောနေရင်- လူရေးလက်ရာတွေ ပြည့်နှစ်နေပြီး- ကျမ်းအစစ်ဆိုတာ အာမခံချက်မရှိ- ဘုန်းကြီးရဟန်းတွေကို ဘုရားနဲ့ တစ်ကိုးကံတည်း ကိုးကွယ်သို့ ဦးဆောင်လမ်းပြလုပ် နေသူတွေက အစစ်ဖြစ်ရောလား- ကျပ်ပြည့်သူတိုင်း သိနိုင် ပါတယ်။

တမန်တော် မဟာမ္မဒ်ဆောင်ကြဉ်းလာတဲ့ ကုရ်အာန်ကျမ်းဟာ ဘယ်ကျမ်းကိုမှ တုပခိုးချတာ မဟုတ်ဘူး။ ရှေ့ တမန်တော် တွေက ဟောခဲ့တဲ့ ဓမ္မအစစ်ဟာ မူရင်း မရှိတော့လို့- နောက်ပေါက် ဘုန်းကြီးရဟန်းတွေက လိုသလို ဖြည့်စွက်ထား။ မလိုတာ ကို ဖုံးဖိထားလို့- ဓမ္မစစ်စစ်ကို ပြန်လည် ဖော်ပြတဲ့ ကျမ်းသာ ဖြစ်တယ်။ တမန်တော် မဟာမ္မဒ်ကလည်း အတုအယောင်တွေကို သန့်ရှင်းလုပ်တဲ့ တမန်တော်သာ ဖြစ်တယ်- ဆိုတာ ရိုးသားဖြူစင်တဲ့စိတ်နဲ့ စာပေကို လေ့လာသူတိုင်း သိနေတယ်။

ခိုးချတာ ဆိုရင်- ရှေးကျမ်းဆိုသည်များကို လက်ခံတဲ့ လူတွေနဲ့ တူနေရမှာသေချာတယ်။-

ဥပမာ- သမ္မာကျမ်းမှာ Prophet တစ်ပါးဖြစ်တဲ့ လောတက အရက်တွေ မူးအောင်သောက်ပြီး - သမီးအရင်းနှစ်ယောက်နဲ့- မျိုးစပ်လိုက်တယ်။ အဲ့ဒါကြောင့် လူမျိုးဆက် ပြတ်မသွားတာလို့ ဆိုထားတယ်။

ကိုယ်တော် မဟာမ္မဒ်ရွတ်အံတဲ့ ကုရ်အာန်က- အဲ့ဒါမဟုတ်ဘူး- လောတက မတရား (တရားမဝင်) မေထုံမှုများကို ပြတ်သားစွာ တိုက်ဖျက်တဲ့ ခေါင်းဆောင်လို့ ဆိုတယ်။- ကဲ ရှေးကျမ်းကို ခိုးချတာလား- ရှေးလူတွေက- Prophet တစ်ပါးအား အသရေ ပျက်အောင် မှတ်တမ်းတင်ပြီး ကိုးကွယ်မှားကို ပြုပြင်ပေးတာလား- မင်းစဉ်းစားလေ-

အချို့ဘုန်းကြီးတွေကျတော့ မိမိရဲ့ ဦးဆောင်နာယက ပြောခဲ့တဲ့ အမှန်တရားကို ဖုံးကွယ်ပြီး- သူတို့ စားပေါက်ရှောင်ဘို့- နောက်လိုက်ဒကာတွေကို လိမ်လည်လှည့်စားနေကြတယ်- ဥပမာ ဗုဒ္ဓဘာသာမှာ လောကအပေါင်းကို ဖန်ဆင်းသော ဓမ္မဓိဋ္ဌာန်ဘုရားဆိုတာရှိတယ်လို့ ဗုဒ္ဓကိုယ်တိုင်ပြောခဲ့တယ်။ ဒီဃနီကယ်- အဂ္ဂဉာသုတ်မှာတော့- ဘုရားဟာ ဖန်ဆင်းရှင်လို့ အဓိပ္ပါယ်ကိုပေးတဲ့ ဗြဟ္မာ- ၏ ကိုယ် - ဗြဟ္မကာယ ဖြစ်တယ်။ ထာဝရတည်မြဲခြင်းကို ပြောတဲ့ ဓမ္မ- အဲ့ဒီဓမ္မရဲ့ကိုယ်- ဓမ္မကာယလို့ ဆိုထားတယ်။- အဲ့ဒါတွေကို ဖုံးကွယ်ထားလို့- တမန်တော် မဟာမ္မဒ်က ရှေးဘာသာဝင်တွေဟာ သူတို့ဆီမှာ ပွင့်ပေါ်သွားတဲ့ သူတို့အတွက် တမန်တော် (လူသားဘုရား) တွေ ဟောခဲ့တာကို ဖုံးကွယ်ထား တယ်လို့ ပြန်ဖော်ပေးတယ်။ ကဲ ဒါကော တုပတာလား။ တုပတယ်ဆိုတာ- အလိုက်သင့်ပြောတာ။ ရှေးလူတွေကို ပြောတာကို အတုတူလိုက်ပြောတာ-

အများကြိုက်လိုက်လျော့နေတာ- ဆိုတာ နားလည် စေချင်တယ်။- တုတ် လူတစ်ဦးဟာ ဘယ်တော့မှာ ဆန့်ကျင်ဘက် ဒဿနကို မပေးဘူး-

တစ်ကယ်လို့- တမန်တော်မဟုတ်ဘဲ အတုလို့ ပြောတဲ့ လူတစ်ဦး အနေနဲ့- တမန်တော်ဟာ ရှေးဘာသာ တစ်ခုနဲ့ တူညီတဲ့ ဥပဒေ တစ်ခု သီအိုရီတစ်ခုကို ပြောခဲ့ကြောင်း ကျမ်းမြတ်ကုရ်အာန်မှ သက်သေပြနိုင်ရင်- **ကျွန်တော့် အနေနဲ့ ဘာသာ ပြောင်းကြေး ဆွေးနွေးဘို့ အဆင်သင့်ပဲ--**

ခရစ်ယာန်ဖြစ်စေ။ ဂျူးဖြစ်စေ။ ဗုဒ္ဓဘာသာဖြစ်စေ။ ဟိန္ဒူဖြစ်စေ- မည်သူ့ကိုမဆို အချိန်မရွေး- ဆွေးနွေးဘို့ အဆင်သင့်ပါပဲ- လို့ ဖိတ်ခေါ်ပြတယ်။-

တစ်ခုခုတပုတာကို ပြနိုင်ရင် ချက်ချင်း- ဘာသာပြောင်းပေးလိုက်မယ်။

ပေးပို့ထားတဲ့ Attach ဖိုင်ကို မရလို့ ရသလောက်ပဲ စာပြန်လိုက်တယ်-

တိုက်ရိုက်ဆွေးနွေးမယ့်သူရှိရင် kohtaylwin@yahoo.com သို့မဟုတ် kohtaylwin@hotmail ကို ဆက်သွယ်ပြီး- အချိန်မရွေး ကြိုက်တဲ့မေးခွန်းကို မေး- ဖြေလုပ်နိုင်တယ်။

ဘာသာပြောင်းကြေး မှန်မှားဆွေးနွေးချင်ရင်လည်း အချိန်မရွေး- လူမရွေးပါ။ အစွလာမိသည် လုံးဝဥသယ့် မှန်ကန်ကြောင်း- လူသားအားလုံးအပေါ်မှာ ငြိမ်းချမ်းရေးကို ဦးဆောင်နေကြောင်း- ရဲရဲတောက် အမခံချက်ဖြင့်- မမှန်တာကို ဘယ်တော့မှ လက်မခံတဲ့-

ထွန်းထွန်း

From: Hnin Lay <hninlay1234@gmail.com>

To: tuntun-

Sent: Sat, November 21, 2009 11:00:55 AM

မဟုမ္မဒ် ကို အထင်ကြီးသလို ငါလည်း အထင်ကြီးခဲ့ဘူးပါတယ်။ သို့ပေမဲ့ မဟုမ္မဒ် ဟာ တမန်တော် အတု ဖြစ်တယ်ဆို တာကို နှင်ကိုယ်တိုင် စဉ်းစားတတ်ရမှာ။

ငါတို့တွေက သူကလျောက် ပြောသတ်မှတ်တာတွေကို အသက်အသေခံပြီး လိုက်လုပ်နေရင်၊ ဖန်ဆင်းသော ဓမ္မဓိဋ္ဌာန် ဘုရား ကိုတောင် ခုတ်လုပ် အမှားလုပ် နေကြမှာပါ။ ဖန်ဆင်းသော ဓမ္မဓိဋ္ဌာန်ဘုရားကတောင် သူ့ကြောင့် ဝမ်းနည်းနေမှာ အသေအချာပါ။ ဖန်ဆင်းသော ဓမ္မဓိဋ္ဌာန်ဘုရားက သူ့ကို ဟောစေသယောင် နဲ့ တလောကလုံး ကိုလျှောက်ညှာနေတာပါ။ ငါတို့တွေရဲ့ပြဿနာတွေကို သူ့အဖြေမပေးနိုင်ပါဘူး။ သူ့ကြောင့် ငါတို့မိသားစု ဘဝတွေမှာ အများကြီး ပြဿနာတွေ နာကျည်း အမြတ်ထုတ် ခံနေရတာ တွေအများကြီး။ Saudi Arabia မှာရှိတုန်းကလည်း ကိုယ့်အချင်းချင်း မညှာ ပဲ ဘုရားအကြောင်းပြ အမြတ်ထုတ် တတ်တာတွေတွေ့ခဲ့ပါတယ်။

မဟုမ္မဒ် က သူ့ကိုယ်သူ နောက်ဆုံးသော တမန်တော်ဆိုပြီး ပိတ်ပစ်ထားကတည်းက ဘုရားနာမည်သုံးပြီး လူလည်လူညာ ဆိုတာပေါ်လွင်သွားပါတယ်။ ဘုရားက နောက်လူတွေကို ထပ် မသုံးလောက်အောင် မဟုမ္မဒ်က ဖန်ဆင်းသော ဓမ္မဓိဋ္ဌာန် ဘုရားကိုတောင် အကန့်အသတ်ပြန်ပေးချင်တဲ့ အာဏာမက်နေတဲ့ စိတ်ရောဂါမျိုးပါ။

နောက်ပြီး လူတွေသတ်ရဲလောက်တဲ့ သူဆိုတော့ သွေးဆာတဲ့ သဘောကို စိတ်ပျက်စရာ။ လူတွေကငါတို့ကြောင့် ဖန်ဆင်း သော ဓမ္မဓိဋ္ဌာန်ဘုရားကို ဟာသဖြစ်သွားစေပါတယ်။ တလောကလုံး Muslims ဖြစ်သွားရင်လည်း တယောက်နဲ့တယောက် အမြတ်ထုတ် နေကြအုန်းမှာပါ။ အာဏာလုတိုက်ပွဲတွေ စတင် လာအုံးမယ် စိတ်ချ။

မဟုမ္မဒ် သန့်ရှင်းအောင် လုပ်ပေးရလောက်အောင် Alla က မခိုင်းပါဘူး။ သူ့ဆီ ရောက်လာတဲ့ သူဟာ အတုအပ တ ယောက်ပါ။ သူပြောတာတွေအားလုံး စွတ်ယုံပြုပြီး သူများကို အသုံးချ ဖို့လောက်ပဲ ကြီးစားနေရင်တော့ ဖန်ဆင်းသော ဓမ္မဓိဋ္ဌာန်ဘုရားကိုတောင် ပြစ်မှားရာ ရောက်ပါတယ်။ မပြောင်းမလဲ Edit မလုပ်တဲ့ ကျမ်းတော် အစစ်ဆိုလည်း မဟုမ္မဒ် ကိုယ်တိုင်က ဖန်တီးလုပ်ထားတာကြီးကို ဘယ်လို ယုံသင့်တော့မလဲ။ မပြောင်းမလဲ Edit မလုပ်တဲ့ ကျမ်းတော် အစစ်ဆို

ပေမဲ့ အနည်းငယ် ကွဲပြားတဲ့ မူကွဲတွေ ရှိတယ် ဆိုတာ ကို လူတွေကထပ် အညာခံနေ ပြန် တယ်။ မဟာမ္မဒ် ရှိ သေး ရင်တောင် ခါးနဲ့ လိုက် သတ်အုံးမှာ။

မဟာမ္မဒ်ရဲ့ ပုံစံခွက်ထဲ ဝင်သွားတိုင်း ဘဝကြီးက သေချာ အေးမြသွားတာ မဟုတ်ပါဘူး။ Alla က လက်ခံမှာလည်း မဟုတ် ပါဘူး။ Alla က သူ့နာမည် ပျက်အောင် လုပ်သူတွေဆိုပြီး အပြစ်တောင် တင်နေမှာ အသေအချာ။ လူသတ်ပြီး Alla အတွက် အလုပ်လုပ်ပေးတယ် ဆိုတော့ Alla က အားနည်း နေတဲ့ သူမှ မဟုတ်တာ။ ကိုယ့်ဟာကိုယ် Alla ကပေါက် ဖွားစေတဲ့ လူတွေကို မုန်းတိုင်း၊ Alla က သတ်ခိုင်း သလို လျှောက်ညာ ပြီးစည်းရုံးခဲ့တာတွေဟာ Alla ကို နာမည်ပျက် စေတဲ့အပြင်၊ လိမ်ညာ ဟောပြောနေခဲ့တယ် ဆိုတာ ဆင်ခြင်တတ်ရင် အလွယ်လေးပါ။ Alla ရဲ့ အကျိန်တောင် ခံနေကြရတာ။

Alla က သူပေးတဲ့ ဉာဏ်ကို သုံးစေချင်ပါတယ်။ တမန်တော်ဆိုသူဟု ပြောတိုင်း ဟောတာတွေ အားလုံး အစစ်လို့ ယုံမယ် ဆိုရင် Alla ကိုဆန့်ကျင်သူ ဖြစ်သွား ပါတယ်။ Alla ကလူတွေကို တန်ဖိုးထား သလို တန်ဖိုးထားတတ်ဖို့ လိုပါတယ်။ မကောင်းမှုကို ရှောင်ဖို့ လိုပါတယ်။ စိတ်ရောဂါ မရှိဖို့ လိုပါတယ်။ သူတပါး ဘဝကို မဖျက်စီးဖို့ လိုပါတယ်။ ဘယ်သူ မကောင်း မှု လုပ်လုပ်၊ ကိုယ်က မလုပ်ဖို့လိုပါတယ်။ ကိုယ့်အပေါ်မကောင်းကြံသူကိုပင် မေ့တာထား ရန်ရှောင် တတ်ဖို့ လိုပါတယ်။

နှင်းလေး

2009/11/24 tun tun>

လူတစ်ဦးကို အတု- အစစ်ပါလို့ မင်းက ဘယ်လို စံနဲ့ တိုင်းတာ ဆင်ခြင်ပါသလဲ။ သူ့ဝါဒခေါင်းစဉ်အောက် လူတစ်ချို့ရဲ့ လုပ် ရပ်တွေကို ကြည့်ပြီး တိုင်းတာတာလား။ အာသောကမင်းကြီး လူတွေသတ်ခဲ့တာ-၊ အလောင်းမင်းတရား လူတွေသတ်ပြီး ယိုးဒယားနိုင်ငံက စေတီတွေကို ဖျက်ဆီးခဲ့တာ။ နအဖ အစိုးရ လက်ထက် ဘုန်းကြီးတွေကို ရိုတ်သတ်တာ- တွေကို ကြည့်ပြီး ရှင်ဂေါတမကို အတုလို့ ပြောရင်၊ သို့မဟုတ်-- ပထမကမ္ဘာစစ်။ ဒုတိယ ကမ္ဘာစစ်မှာ လူသားပေါင်းများစွာကို ဦးဆောင်သတ် ခဲ့တာ- အမေရိကန် သမ္မတဟောင်း ဂျော့ဘုချ်ရဲ့ ဆရာတော် ဟိဂါယ် ဂအီဗင်ဂျလီကယ် ဂိုဏ်းခေါင်းဆောင်က- ခရစ်ယာန် မဟုတ်သူတွေကို ခရစ်ယာန်ကို မဝင်ရင် သတ်ခွင့်ရှိတယ်လို့ ဓမ္မသတ်ပေးထားတာ- (အွန်လိုင်းမှာ အခုထိ ရှိတယ်)။ တွေကို ကြည့်ပြီး ယေရှုကို အတုလို့ပြောရင်-- မင်းဟာ ဗဟုသုတ အားနည်းသူ ဖြစ်သွားမှာပေါ့။-- မင်းလောက် ဗဟုသုတ နည်းတဲ့ လူက- အခြားသူတစ်ဦးကို အတု- အစစ် လျှောက်ပြောနေရင် မင်းပဲ သိက္ခာကျသွားလိမ့်မယ် နည်းနည်း လေ့လာလိုက်ဦး- ဟုတ်လား။

မဟာမ္မဒ်က လူသတ်ဘို့ သွန်သင်ခဲ့တဲ့- အထောက်အထားလေး ပြပေးနိုင်မလား။ ပြပေးနိုင်ရင်- မင်းဆီမှာ ရာသက်ပန် တပည့် ခံလိုက်မယ်။- မင်းကို ပထမအကြိမ်ကလည်း- ဘာသာပြောင်းကြေး- ဆွေးနွေးဘို့ ပြောခဲ့တယ်။ မင်းသာ အမှန်တရားမှာ ရပ်တည်တယ်ဆိုရင်- မင်းကိုယ်မင်းနားလည်မှာပါ။-

နောက်ပြီး- ကျမ်းမူကွဲဆိုတဲ့ ကိစ္စ- သက်သေပြပေးလေ-- ဟုတ်လား။ ထင်ရာကို ပြောနေတာ- Term မဝင်ဘူး။ သေချာ တာက- ကမ္ဘာမှာ- မင်းထက် အမှန်တရားကို ချစ်တဲ့လူတွေ။ မင်းထက်စာပေ ဗဟုသုတ နှိုင်းမရအောင် ကြီးတဲ့ လူတွေ ရှိနေတယ်။--ဘယ်စကားကို ပြောပြော လွတ်လပ်စွာ ပြောခွင့်ရှိတယ်။ ဒါပေမယ့် ပြောစကားပေါ်မှာ ပြောသူရဲ့ သိက္ခာဆိုတာ တည်နေတယ်- ဆိုတာ ဆင်ခြင်သင့်တယ်။

မင်းဟာ အသက်ကြီးလာမယ့် သူတစ်ယောက်ပါ။- မင်းရဲ့ နောင်လာနောက်သားတွေရှေ့မှာ- မဆင်မခြင် ထင်ရာကို စွပ်စွဲ ပုတ်ခတ်တတ်တဲ့- သူ မဖြစ်သင့်ဘူး။

မင်းဆီက တိကျတဲ့ သက်သေပြချက်ကို စောင့်နေတဲ့--

ထွန်းထွန်း-

2009/11/21 tun tun

From: Hnin Lay hninlay1234@gmail.com
To: tun tun tuntun11374@yahoo.com
Sent: Wed, December 2, 2009 7:09:43 AM
Subject: Re:

နှင်ရိုးသားစွာ နဲ့ စာပြန်လို့ ကျေးဇူးတင်တယ်။

နှင်က မျက်စိပိတ် ရမ်းတုတ်ပြောနေ ပြန်ပြီ။ ငါရေးတဲ့စာကို နှင်မကျေဘူးကိုး။ မုဟမ္မဒ်ဟာ အတုဖြစ်တယ်ဆိုတာဟာ လွယ်လွယ်လေးပါ။ သူ့ကိုယ်တိုင် ဘုရားကို နှဖူးတွေ့ဒူးတွေ့မရင်ဆိုင် ခဲ့ဘူးလို့ပါ။ သူ့ဆီလာပြောတဲ့ စေတမန်ဟာလည်း အတုဖြစ်နိုင်တယ်ဆိုပြီး သူ့ကိုယ်တိုင် စိတ်မရှင်းခဲ့တာ ရှိခဲ့တယ်။ သူ့မိန်းမက အားပေးတဲ့နောက် ပိုင်းမှာသာ တရား စဟောခဲ့တာ။

အတုအစစ်ဆိုတာ သူပြောတိုင်း စွပ် ယုံနေရင်း ဘယ်လို သိနိုင်တော့ မှာလဲ။ နှင်ကိုယ်တိုင် စဉ်းစားတတ်ရမှာ။ သူ ဟောတာတွေက အရင်ရှိပြီးသားကျမ်းတွေကို အခြေခံပြီး သူပြောချင် ထွင်ချင်ရာတွေ ထွင်ထားတာ။ အရင် ကျမ်းတွေက အမှားပါနေတယ်ဆိုပြီး ပြောတာတွေကိုလည်း သူကဘယ်လို သိနိုင်မှာလဲ။ သူရေးတဲ့ ကျမ်းက သူ့ကိုယ်တိုင်ရေးတာ မဟုတ်ဘဲ တယောက်က ရေးပေးခဲ့ရတာ။ သူက စာမတတ်ခဲ့ ဘူးလေ။ ဆိုတော့ ရေးသူရဲ့ သဘောတရားတွေလည်း အများကြီး ပါနေမှာ။

မုဟမ္မဒ် ကိုယ်တိုင်ပါဝင်ပြီး လှည်းတွေကို လှပြီး သတ်ခဲ့တာ နှင်မဖတ်ဖူးဘူးလား။ နှင် ငါ့လာညာမနေနဲ့။ ကျမ်းမူကွဲရှိတာ တော်တော်များများ Muslims တွေမသိ ကြဘူး။ သတင်းမှောင်ချ လိမ်ထားတာ။ နှင်သိတဲ့စာပေ ဗဟုသုတ နှိုင်းမရအောင် ကြီးတဲ့ လူတွေထက် ပိုရေးကျတဲ့သူ တွေက သိမ်းထားတာ။ ခရစ်တော် နှစ် ရှစ် ရာစုလောက်မှာ ထင်ရှားခဲ့ဘူးတယ်။ မုဟမ္မဒ်က သူထင်ရာတွေ ဖော်ပြဟောတာတွေ ဟာလည်း ဘုရားဆီက ဆိုတဲ့ သက်သေဆိုတာ မရှိ မခိုင်လုံနိုင်ပါဘူး။ ငါပြောတာတွေက သာမန်လျှောက်ပြောတဲ့ အနေအထား မဟုတ်ပါဘူး။ အမှန်တရား ဆိုတာ မုဟမ္မဒ် ကို ဗဟိုပြုပြီး ဘဝအဖြေထုတ်ဖို့ ကြိုးစားနေတာဟာ ဘက်လိုက် တယူသန် အစွဲ တခုပါပဲ။ အမှန်တရား မဟုတ်တော့ဘူး။ မုဟမ္မဒ် ဆိုတဲ့ ဘောင်ထဲက ကြည့် နေရင် သူ့အရင်က သူတွေက အမှားတရားဖြစ်သွား တာဟာ စိတ်ပျက်စရာ။ အမှန်တရားက မုဟမ္မဒ် ကို ဂရုမစိုက်ပါဘူး။

နှင်းလေး (မုဟမ္မဒ်ကိုမယုံတဲ့ အမှန်တရားမြတ်နိုးတဲ့ Muslim)

Sent: Wed, December 2, 2009

နှင်းလေးသို့

မင်းလည်း မင်းကိုယ်မင်း ခရစ်တော်နှစ် ဆိုတဲ့ စကားလုံးနဲ့ ခရစ်ယာန် ဖြစ်တယ်လို့ ဝန်ခံ လိုက်တာကို ကျေးဇူးတင်တယ်။- ပြီးတော့- မင်းကိုယ်မင်း မုဟမ္မဒ်ကို မယုံတဲ့ မူဆလင်လို့ လိမ်ညာ ဖုံးကွယ်ထားတဲ့ မင်းကိုယ်စား ငါ စိတ်မကောင်း ဖြစ်မိတယ်။ ဒီလို အပြုအမူဟာ- မိမိရပ်တည်တဲ့ အယူဝါဒကို ပွင့်ပွင့် လင်းလင်း မဝန်ခံရဲလို့ သို့မဟုတ် မိမိယုံကြည်တဲ့ ဘာသာတရားအပေါ်မှာ ခိုင်မာစွာ ဆုံးဖြတ်ချက်နဲ့ မယုံကြည်လို့ ဖြစ်ရတာဆိုတော့- မင်းအတွက် စိတ်မကောင်းဘူး နှင်းလေး။ ဒီလို လိမ်ညာတာဟာ မင်းမိဘ။ မင်းရဲ့ ဆရာသမား။ မင်းရဲ့ ဘာသာကို ဖော်ကားရာ ရောက်ပါတယ်။

ရိုးသားပါ။ ဖြူစင်ပါ။-- အဲ့ဒါ မင်းယုံကြည်တဲ့ ဘာသာတရား လမ်းစဉ် အပေါ်မှာ သစ္စာ ရှိရာ ရောက်တယ်။ မင်းမိဘ အပေါ်မှာ တာဝန်ကျရာ ရောက်တယ်။ မင်းဆရာသမားကို မင်းကျေးဇူးဆပ်ရာ ရောက်တယ်။

ငါက မျက်စိပိတ် ရမ်းတုတ်တာလား- ငါက မင်းကို စိန်ခေါ်တာလား- မင်းစာတတ်ရင် သိမှာပါ။- မင်းနဲ့ ငါ ဘာသာပြောင်းကြေး ဆွေးနွေးမယ် ပြောထားတာ- မင်းမသိချင်ယောင်ဆောင် မနေသင့်ဘူး။ မင်း ဘက်က ခိုင်မာတဲ့ သက်သေ အထောက်အထားတွေရှိရင်- ငါ့စိန်ခေါ်ချက်ကို မင်းရင်ဆိုင် ရဲရမှာပေါ့။ အခုမင်းပြောတာတွေ- ကုန်အာနိစ္စအုပ်မှာ တစ်လုံး မှ မပါဘူး ဆိုတာ မင်းမှ မသိဘဲ။ ငါတို့က တမန်တော် မဟာမ္မဒ်ကို စံပြု အမှန်ကို ချိန်တွယ်နေတာ မဟုတ်သလို- မဟာမ္မဒ် မတိုင်မှီ ပွင့်ပေါ်ခဲ့တဲ့ ဘယ် တမန်တော်ကိုမှ မစော်ကားဘူး။ မပုတ်ခတ်ဘူး။ (အမှန်ကို သက်သေပြသွားတဲ့ မဟာမ္မဒ်ကို အမှန်ပါလို့ မဟာမ္မဒ် ဘက်က အမှန်ပါလို့ ရဲရဲဝံ့ဝံ့ ရပ်တည်နေတာ)။ ဒါတွေကော မင်းသိရဲ့လား။ ပကတိ အမှန် ဟာ အမှန် ပဲ ဖြစ်စေရမယ်- အခု မင်းကိုယ်တိုင်က- အမှန်ဆိုတာက ဘယ်ဝါဒနဲ့ ချိန်စက်သလဲ မင်းမှ မပြောရဲတာ။ ဖုံးကွယ် လိမ်ညာနေတဲ့ အတွက် မင်း လိပ်ပြာသန့်ရဲ့လား။

မင်းထင်နေတဲ့ ဘုရားက လူလို ဘုရားဖြစ်နေတော့- မဟာမ္မဒ်က အဲ့ဒီဘုရားကို နဖူးတွေ ဒူးတွေ-တွေရ မယ်လို့- မင်းထင်မှတ်နေတာကိုး--။

ဘယ်လို ဖြစ်ဖြစ်- မင်းဟာ ရိုးသားရင်။ ဖြောင့်မတ်ရင်။ မင်းဝါဒမှာ မင်းပြတ်ပြတ်သားသား ခိုင်ခိုင်မာမာ ရပ်တည်နိုင်ရင်- ငါ့စိန်ခေါ်ချက်ကို လက်ခံလိုက်ပါ။ (ဘာသာပြောင်းကြေးနော်)။

ပြီးတော့- ဆွေးနွေးမယ်လေ။ ဟုတ်လား--။ မင်းရပ်တည်တဲ့ ဝါဒကို မင်းကြေငြာလိုက်။ ပြီးတော့ မင်း ပြောတာတွေကို ဘယ်စာအုပ်က- စာမျက်နှာဘယ်လောက်က။ စာကြောင်းရေ ဘယ်လောက်က အတိ အကျ သက်သေပြလိုက်လေ။

အခု မင်းဖတ်ပြီး- မင်းက အမှန်တရားဖြစ်ပါတယ်လို့ ဆုံးဖြတ်ထားတဲ့ စာအုပ်တွေ။ စာပေတွေ။ သတင်းတွေက- ဘယ်သူရေးတာလဲ။ ဘာဖြစ်လို့ ရေးတာလဲ။ ဘာရည်ရွယ်ချက်နဲ့ ရေးတာလဲ။ ဆိုတာ မင်းမှ မစိစစ်ဘဲ။ မင်း-ယုံကြည်တဲ့ ခရစ်တော်ကိုလည်း အခုသမိုင်းရေးတဲ့ လူမျိုးကပဲ ကားစင်တင်ခဲ့တယ်ဆိုတာ မင်းမေ့မနေသင့်ဘူး။ မင်းယုံကြည်တဲ့ ခရစ်တော်ကို မူဆလင်တွေက သတ်ပစ်တာ မဟုတ်ဘူးဆိုတာ မင်းမေ့မသင့်ဘူး နှင်းလေး။

နောက်တစ်ခု- မင်းပြောတဲ့ ကျမ်းမူကွဲတွေ- ဆိုတာ သက်သေပြဘို့ ငါတောင်းဆိုခဲ့တာ- မင်းမေ့မနေနဲ့ဦး။ မင်းဘက်က ငါတို့ကို မှားနေတယ်လို့- ထင်မှတ်ပြီး။ အမှန်တကယ် စေတနာနဲ့ အမှန်ကို ရောက်စေချင်ရင် တိကျတဲ့ သက်သေကို ပြပါ။ ကနေဒါ- ဘိုင်ဘယ်လ် ဆိုဖိုက်တီက ထုတ်တဲ့ ဝါဒ ဖြန့်ချက်လောက်တော့- မခိုင်လုံဘူး။ သက်သေမရှိဘူး။

သတင်းမှောင်ချာတယ်ဆိုတာ သေချာရင်- မင်းဘက်က သတင်းမှန်ကို တိတိကျကျ သက်သေပြပေးဘို့ ငါတောင်းဆို ထားတာပဲ။ မဟုတ်လား။ --- မင်းဘက်က ရိုးသားရင် သက်သေပြပါ။

ဒါမှမဟုတ်- မင်းနဲ့ငါ- ရိုးရိုးသန့်သန့် ဆွေးနွေးမလား။ ငါ့ဘက်ကတော့ ဖိတ်ခေါ်တယ်။- ဆွေးနွေးမှု တိုင်း အတွက် ရိုးသားဘို့ လိုတယ်။ မင်းပြောတာ- မှန်တယ်ဆိုတဲ့ အထောက်အထားရှိရင် ငါလက်ခံဘို့ အဆင်သင့်ပဲ။ ငါပြောတာ မှန်နေရင်လည်း မင်းဘက်က လက်ခံပေးရမယ်။ ထင်ယောင်ထင်မှားတွေ- ပုတ်ခတ်ဝါဒ ဖြန့်သူတွေရဲ့ စကားလုံးတွေနဲ့- ငါ့ဘက်က ဝါဒဖြန့်မယ်ဆိုရင် မင်းကိုးကွယ်တဲ့ ဘာသာလည်း ရစရာ မရှိဖြစ်သွားမယ်။ ဒါပေမယ့်- ငါ အဲ့ဒီ အကုသိုလ်ကို မကျူးလွန်ဘူး။ မင်းက ဘုရားပါ- လုံးဝ အဖြူစင်ဆုံးပါလို့ မြတ်နိုးစွာ ခံယူထားတဲ့ ယေရုဗာ- မာဂဒလမာရီဆိုတဲ့ ပြည့်တန်ဆာမနဲ့ ကာမယဇ်မူးခဲ့တယ် ဆိုတာတွေကို အနောက်တိုင်းသားတွေကပဲ ရေးနေဖြန့်နေကြတယ်။ အရိုးတွေကို တူးဖော်ပြီး သက်သေပြနေကြတယ်။- ဒါပေမယ့် တမန်တော်တစ်ပါး အနေနဲ့ ဒီလို ဖဖွယ်မရာတွေ ပြုလုပ်ခဲ့မယ်လို့ ငါတော့ မယုံကြည်ဘူး။ ဒီလို ဝါဒဖြန့်တာတွေကို ထပ်ဆင့်လည်း လော်ဘီ မလုပ်ဘူး။ ဒါက- သမိုင်းဆရာတွေရဲ့ အဆိုသာ ဖြစ်တယ်။ ဘာသာတရားက သွန်သင်တာ မဟုတ်ဘူး။ သမိုင်းဆိုတာ- နိုင်သူရေးနေတာ။ ဥပမာ နအဖ အစိုးရလက်ထက်မှာ- အတိုက်အခံတွေ အားလုံးဟာ သောင်းကျန်းသူလို မြင်အောင် လူထုကို ရေးသား လှုံ့ဆော်တယ်။ အလားတူပဲ- နအဖကို မလိုတဲ့ လူတွေ အာဏာရလာရင်- နအဖ ဟာ သမိုင်းတရားခံ၊ နိုင်ငံတော်ရဲ့ တရားခံ။ မကောင်းဆိုးဝါး ဆိုပြီး ရေးကြဦး မယ်။

သမိုင်းဆိုတာ ဘက်မလိုက်ဘဲ- အမှန်ကို အမှန်အတိုင်းရေးမှ အမှန်ဖြစ်တာ။- ဒါတောင် မသေချာဘူး။ သမိုင်းဆရာရဲ့ တွေ့ရှိချက်တွေ ကွဲလွဲပြီး ငြင်းခုံမှုတွေ ရှိနေသေးတယ်။---- မင်း အများကြီး လေ့လာပါဦး။

မင်းဘက်က- ငါ့အပေါ်မှာ တကယ်စေတနာရှိရင်- မင်းတွေ့ရှိချက် အမှန်ဖြစ်တယ်လို့ ယုံကြည်ပြီး တကယ်အမှန်ကို ရောက် စေချင်ရင်- ငါ- တောင်းထားတဲ့ သက်သေတွေကို ပြပြီး- ဆက်လက်ဆွေးနွေးပါ။ ငါကြိုဆိုလျက်ပဲ။

လေဖမ်းဒါန်းစီး- အလုပ်တွေ--။ ငါ့ အချိန်ကို ငါ- အားနာတယ်--။

ထွန်းထွန်း-

(မင်းနဲ့အပြန်အလှန် ရေးသမျှကို ငါ- လူအများသိအောင် ဖြန့်ချိလိုက်မယ်- ဟုတ်လား။) ဖတ်တဲ့ ပညာရှင်တွေက ဘယ်သူ မှန်- ဘယ်သူမှား။ ဘယ်သူက အာမခံချက်နဲ့ စကားပြောတယ် ဆိုတာ ဆုံးဖြတ်ပါစေ။)